
Den 29. november 2011 
 
Hej Hasse 
  
Jeg har udfærdiget vedhæftede aftale omkring overtagelse af vejtræerne. 
  
Greve Kommunes udgangspunkt for aftalen er jeres udgangspunkt fra tidligere: 
  
Grundejerforeningens udgangspunkt for den fremtidige administration af vejtræerne er: 

•         Området skal se pænt ud 
•         Grundejerforeningen vil, med henvisning til ovenstående tekst fra ”Principper for Greve 

Kommunes vejtræer langs boligveje”, ikke binde sig fast på noget. 
•         Som udgangspunkt er grundejerforeningens hensigt, at døde træer udskiftes. 
•         Bestyrelsens holdning er, at der skal være ens træarter på de enkelte veje. 

  
  
Med venlig hilsen 

 
Claus Winther 
Skov- og landskabsingeniør 

 


